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خبـر شهردار صدرا:
توسعه همه جانبه شهری و رسیدگی به مطالبات مردم از اولویت های مدیریت شهری صدرا

شهردار صدرا گفت: توسعه همه جانبه شهری و رسیدگی به مطالبات مردم 
را از اولویت های شهرداری و شورای اسلامی شهر صدرا دانست.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری  صدرا  پارسایی 
با حضور در مرکز صدا و سیمای استان فارس گفت:صدا و سیما، نقش 
دارد. شهردار  به هر موضوع  مربوط  مهمی در پوشش خبری رویدادهای 
صدرا در جهت تعامل بیشتر با شهروندان و آگاهی از فعالیت های حوزه 

مدیرت شهری خواستار افزایش همکاری صدا و سیما شد. عزیزی نائب 
رئیس شورای اسلامی شهر صدرا گفت: شورا و شهرداری صدرا قصد دارد 
با هدف گسترش و تقویت حوزه اطلاع رسانی، خبرنگاری آزاد در صدا و 
سیمای استان فارس داشته باشد.عزیزی در ادامه این دیدار گسترش روابط 
در خصوص تعامل در پوشش رویدادهای حوزه مدیریت شهری، فرهنگی 

و هنری شهر صدرا مورد بررسی طرفین قرار گرفت.

مدیر کل آموزش و پرورش فارس  تأکید کرد:

برنامه مدرسه محوری را با نقش دادن
 به دانش آموزان در مدارس

 فارس عملی خواهیم کرد

شهردار کلان شهر شیراز خبرداد؛

تقویت زیرساخت های گردشگری در دستور کار شهرداری شیراز

کلان شهر  این  برفی  سرزمین  و  پرندگان  باغ  گفت:  شیراز  شهردار 
به منظور تقویت زیرساخت های گردشگری احداث می شوند.

شهرداری  اطلاع رسانی  ازپایگاه  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش   به 
و  پرندگان  باغ  تفاهم نامه  انعقاد  جلسه  در  اسدی  محمدحسن  شیراز؛ 
و  ترکیه  از کشور  شیراز که سرمایه گذاری  در شهر  برفی  سرزمین 
رئیس کمیسیون اقتصاد و سرمایه گذاری شورای اسلامی شهر شیراز 
قطب های  از  یکی  کلان شهر  این  اینکه  بیان  با  داشتند،  حضور  نیز 
گردشگری ایران است، اظهار کرد: باید زیرساخت های گردشگری 

در سطح کلان تقویت شوند.
در  شهرداری  اینکه  بیان  با  شیراز  شهری  مدیریت  ارشد  مقام  این 
تقویت زیرساخت های گردشگری، اقدامات بسیار موفقی داشته است ، 
گفت: همایش های بین المللی توسعه سرمایه گذاری در شهر شیراز به 
مختلف  قراردادهای  عقد  به  منجر  کلان شهر  این  شهرداری  میزبانی 

ازجمله احداث آکواریوم در شهر شیراز شد.
پروژه  اجرایی  عملیات  کار  کرد:  اعلام  شیراز  کلان شهر  شهردار 
زمان بندی  برنامه  طبق  کار  و  آغاز  جاری  سال  اوایل  از  آکواریوم 

به خوبی پیش می رود .
شیراز،  گردشگری  زیرساخت های  تقویت  برای  گفت:  ادامه  در  او 
مذاکراتی با سرمایه گذاران در داخل و خارج از کشور انجام و پس از 
بررسی  ابعاد مختلف بسته های پیشنهادی سرمایه گذاران، موفق به عقد 
تفاهم نامه احداث باغ پرندگان و سرزمین برفی در شیراز، با یک گروه 

سرمایه گذار از کشور ترکیه  شده ایم. 

اسدی بیان کرد: باغ پرندگان و سرزمین برفی، ۲ پروژه بسیار جذاب 
هستند که شهر جنت طراز شیراز، به عنوان یک قطب گردشگری به 

آن نیاز دارد و می تواند جوابگوی این قطب باشد. 
شهردار شیراز در خصوص تفاهم نامه احداث باغ پرندگان و سرزمین 
برفی به عنوان یک کار مشارکتی گفت: پروانه و احداث بخشی از 
ساختمان به عهده شهرداری شیراز و تأسیسات مربوطه، بخش دیگر 

ساختمان و بهره برداری بر عهده طرف مقابل است.
اسدی اظهار امیدواری کرد: بنا به تفاهم به وجود آمده بتوانیم با سرعت 
کار را پیش برده تا ظرف دو سال آینده شاهد اجرا و بهره برداری این 

پروژه ها در شهر شیراز باشیم.
و  تله کابین  خصوص  در  شیراز  شهری  مدیریت  ارشد  مقام  این   
این  گردشگری  بزرگ  زیرساخت   دو  که  هم  بزرگ  شهربازی 
کلان شهر هستند، بیان کرد: امید است بتوانیم به سرعت پیش برویم 

و به نتایج مطلوبی برسیم.

مدیرعامل آبفا فارس خبر داد

اقدامات بی سابقه تأمین آب شرب طی دو 
سال اخیر در استان فارس

اعلام محدودیت ترافیکی ۲۰ ماهه
 در ضلع شرقی میدان کلبه سعدی

سرپرست اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری فارس خبر داد:

آغاز کوچ پاییزه عشایر 
از ۱۵آبان ماه درفارس

مدیرکل صداوسیمای فارس:

 رویکرد مثبت به مباحث منفی جامعه، جذب 
و همراهی مخاطبان را به دنبال دارد

نایب رئیس کمیسیون برنامه وبودجه، املاک و امور حقوقی شورای اسلامی شهر شیراز:

شورای  حقوقی  امور  و  املاک  برنامه وبودجه،  کمیسیون  نایب رئیس 
اسلامی شهر شیراز با بیان اینکه شهرداری تمام تلاش خود را برای 
قصردشت  باارزش  باغات  حفظ  جهت  مناسب  زیرساخت های  ایجاد 
کرده است، گفت: تخریب این باغات خط قرمز شهرداری و شورای 

اسلامی شهر شیراز است.
شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
حقوقی  امور  و  املاک  برنامه وبودجه،  کمیسیون  نایب رئیس  شیراز، 
این  باغات  تخصصی  جلسه  نخستین  در  شیراز  شهر  اسلامی  شورای 
شهر  میراث های  از  یکی  دشت  قصر  باغات  کرد:  اظهار  کلان شهر 
شیراز و میراث انحصاری است که نمونه آن در کمتر شهر و کشوری 
الهی و ظرفیت  این موهبت  بر  با تصریح  وجود دارد.ابراهیم کمالی 
این کلان شهر تصریح کرد: شهرداری تمام تلاش خود را برای ایجاد 
زیرساخت های مناسب جهت حفظ این باغات باارزش کرده است و 
خط قرمز شهرداری و شورای اسلامی شهر شیراز تخریب این باغات 

است.
شیراز  شهرداری  قصردشت  باغات  استحفاظی  حوزه  اداره  سرپرست 
باارزش،  میراث  این  حفظ  جهت  همواره  شهرداری  کرد:  بیان  نیز 
تمام  درختان  حفظ  برای  و  است  شده  متحمل  هنگفتی  هزینه های 
تلاش خود را می کند.عبدالرسول امیری گفت: شهرداری شیراز امسال 
بیشترین هزینه را برای حفظ باغات در زمینه تأمین سم و کود کرده 
است.او اضافه کرد: باغات گروه یک به هیچ عنوان قابل تغییر کاربری 
نیستند، حتی اگر به صورت زمین باشند و در این راستا نیاز به کمک 
نهادهای  اقشار مختلف مردم خصوصاً  و مشارکت مردمی همه جانبه 
ذی ربط، دانشمندان، اساتید و دلسوزان شهر شیراز به منظور حفظ این 

باغات میراثی ارزشمند هستیم.
سرپرست اداره حوزه استحفاظی باغات قصر دشت شهرداری شیراز 
بیان کرد: حفظ و نگهداری مجموعه باغات قصر دشت کار بزرگی 
است که شهرداری به تنهایی و بدون همکاری همه دستگاه ها قادر به 

انجام این مهم نبود.
و  درختان  حفظ  جهت  در  شیراز  شهرداری  کرد:  عنوان  امیری 
جلوگیری از افزایش صدمات ناشی از حمله آفات و ایجاد خسارت 

برای باغداران نسبت به هزینه کرد بیش از ۶ میلیارد تومان تهیه و 
نصب اقلام مبارزه و همچنین به کارگیری کلینیک های تخصصی در 
قالب مشاوره رایگان به باغداران در سال جاری اقدام کرده که باعث 
کنترل بهتر آفات و افزایش مبارزه اقتصادی باغات شده است و همین 

امر باعث ایجاد انگیزه مضاعف در بین باغداران شده است.
اقدامات مؤثر در راستای حفظ و نگهداری  از  او گفت: یکی دیگر 
افزایش سطح آگاهی  به منظور  باغداران  باغات قصر دشت، آموزش 
جاری  سال  در  اداره  این  توسط  که  بوده  آن ها  تخصصی  و  عمومی 

محقق شده است.
احمد کلاهی کارشناس شهرسازی و مدرس دانشگاه نیز با بیان اینکه 
پایدار است، گفت:  اکوسیستم و زیست بوم  باغات شهر شیراز یک 
که  شده  عجین  باارزش  زیست بوم  این  با  شیراز  شهر  مردم  زندگی 
باید با نگاهی جامع دیده شود، پس با توجه به طرحی که در سال ۷۹ 
برای باغات دیده شده است، نمی توان به مقصود نهایی رسید و نیاز به 

بازنگری و به روزرسانی دارد.
قصر  باغات  کرد:  بیان  نیز  اسلامی  آزاد  دانشگاه  هیئت علمی  عضو 
تغییر  به  توجه  با  و  دارد  باارزشی  بسیار  تأثیر  معنوی  ازلحاظ  دشت 
کاشت  و  آبیاری  نظام  تغییر  به  نسبت  باید  بارش ها  کمبود  و  اقلیم 
گونه های مقاوم و سوق دادن به روش های نوین کشاورزی در جهت 
حفظ باغات بکوشیم؛ چراکه با نظام سنتی نمی توان باغات را حفظ و 
روشنی  چشم انداز  باید  کرد:  تصریح  زاده  کریم  کرد.علی  نگهداری 
برای باغداران در راستای حفظ باغات ایجاد کرد و طرح اجرایی ذیل 
طرح جامع باغات، جهت حفاظت و حراست از آن ها صورت پذیرد.

عضو شورای اسلامی شهر شیراز:

عضو شورای اسلامی شهر شیراز گفت: توسعه ورزش های همگانی 
و صبحگاهی در تمامی بوستان های شهر ، یکی از اهداف مهم شورا 

و شهرداری است
سرویس خبری/خدیجه غضنفری: محمد رضا هاجری در  نطق پیش 
از دستور خود روز گذشته در صحن شورای اسلامی شهر شیراز از 
شهردار شیراز درخواست کرد تا با ارتباط گیری با وزیر کشور بر 
مبنای قول مساعد ایشان برای تهیه واگن های مورد نیاز قطار شهری 
شیراز، مانند تهران، با پیش پرداخت و گشایش خط اعتباری تسریع 

صورت گیرد.
این عضو شورای اسلامی شهر شیراز ادامه داد: امکانات حمل و نقل 
عمومی در تمام کلانشهرها می بایست بصورت عادلانه توزیع شود.

هاجری با بیان اینکه توسعه ورزش های همگانی و صبحگاهی در 
شهرداری  و  شورا  مهم  اهداف  از  یکی   ، شهر  های  بوستان  تمامی 
مناطق  بوستان   55 به  نزدیک  در  حاضر  درحال  داشت:  است،بیان 
شهرداری، برای هرکدام 5 ایستگاه ابلاغیه وجود دارد که حدود 45 
ایستگاه فعال است و چنانچه دیگر دستگاه ها همکاری کنند می توان 

ایستگاه های ورزش صبحگاهی را چند برابر کرد.
وی ادامه داد:همکاری مشترک و هم افزایی تمامی ادارات و سازمانها 

می تواند بهترین وضعیت را رقم بزند. 
مجلس  جدید  مصوبه  به  اشاره  با  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
شورای اسلامی برای نوسازی بافت های فرسوده، همراه با بسته های 
ویژه تشویقی، افزود: شورا و شهرداری لازم است بستر آسان را در 

احیای بافت های فرسوده همراه با مشوق ها به خوبی اطلاع رسانی 
کنند.

انتظامی  نیروی  فرمانده  و  فارس  استان  قضائی  دستگاه  از  هاجری   
استان فارس درخواست کرد که تمام قد برای پایان دادن به معضل و 

مشکل سد معبر در شهر به کمک شورا و شهرداری بیایند .
تا  درخواست کرد  همچنین  شیراز  اسلامی شهر  این عضو شورای   
افرادی که در حوزه معماری و شهرسازی تلاش و طرح های جامع 
شهری را تهیه می کنند طرح و پروژه های جامع شهری شیراز را به 

شرکت های غیر فارسی واگذار نکنند.
عنوان  به  فارس  استان  مهندسی  نظام  اضافه کرد:از سازمان  هاجری 
نگذارند  شوند،  وارد صحنه  قد  تمام  دارم  درخواست  مردم،  نماینده 
باشند؛چون  شرکت های غیر فارسی، طراحِ طرح جامع شهر شیراز 
ممکن است بسیاری از معیارها و شاخص های مناسب شهری رادر 

نظر نگیرند .


